



上海耀中國際學校

YEW CHUNG INTERNATIONAL SCHOOL OF SHANGHAI

## ECE and Primary School Photographs 幼教部和小学部学校照片

Monday, Nov. 16, 2015

2015年11月16日

Dear Parents,  
尊敬的家长,

Today you will receive a complete set of photographs taken of your child / children. You may choose from the following:

今天您会收到您孩子在学校拍摄的全套照片。您可以从下列照片中选择：

1. Buy the complete set - cost 210 RMB  
购买全套照片——人民币 210 元
2. Buy the class photo - cost 145 RMB (you must return all the individual photographs)  
购买班级集体照——人民币 145 元 (请交还其它照片)
3. Not buy any photos - no cost (you must return all the photographs)  
不买——不产生费用 (请交还全部照片)

When you have made your decision from the list above, please send **the exact amount of money** to school in the sealed envelope provided. Please **ensure that you write your child's name and class on the outside**. If you intend to return all the photographs without purchasing, please do not open or destroy the package. If the photo package is unpacked due to whatever reason, you are required to pay. Please return photographs and/or payment to your child's class teacher **by Nov. 20, 2015**.

您决定购买后，请把**确切的付款金额**放在内附信封里（请封口），**切记在信封上写上您孩子的姓名和班级**。如果您无意购买照片，请勿拆毁封套。无论由于何种原因封套被拆毁，您都需要付款购买。敬请在**2015年11月20日之前**把您购买照片的钱款或不打算购买的照片交还给班级老师。

Thank you for your cooperation.  
谢谢您的配合！

YCID Shanghai, Regency Park campus  
上海耀国际学校御翠园校区  
School Office  
教务处